
 

        

Protokół nr XLV/I/22 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 27 stycznia 2022 r. 

 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 18:25.  

Obrady odbyły się w trybie zdalnym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość, aplikacja Zoom) zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r., poz. 

2095).  

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pani Małgorzata 

Bednarek. Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju 

Romana Kaczmarczyka, Zastępcę Burmistrza Lądka-Zdroju Panią Alicję Piwowar, Radcę 

Prawnego Panią Irenę Brzozowską, Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniewską, pracowników UMiG 

obsługujących sesję.  

Przewodnicząca Rady sprawdziła obecność odczytując kolejno nazwiska radnych i stwierdziła 

quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Udział w sesji potwierdziło 15 

radnych, nieobecni: brak. 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2022 rok; 

b) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony; 

c) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lądek-Zdrój; 

d) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia prac zabezpieczających pomnik przyrody; 

e) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Wójtówka; 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Uzależnień na 2022 rok; 

g) w sprawie wyrażenia woli utworzenia Technikum Służb Ratowniczych i Uzdrowiskowych 

w Lądku-Zdroju. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 



 

 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2021 r. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

6. Zamknięcie obrad.                                                                        

 

Poddano pod głosowanie protokół nr XLIV/XVIII/21 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z 

dnia 30 grudnia 2021 r. Radni głosowali imiennie. Protokół został przyjęty jednogłośnie – 15 

głosów „za”. 

 

Część II. 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2022 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniew-

ską, która przedstawiła najważniejsze zmiany w budżecie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisji ds. Gospodarczych. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz, który poruszył temat zabezpie-

czenia przeciwpożarowego świetlicy wiejskiej w Trzebieszowicach, którego koszt został ujęty 

w projekcie uchwały.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk odpowiedział, że jest to koszt ekspertyzy, do 

wykonania której Gminę obligują nowe przepisy.  

 

O udzielenie głosu poprosił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz. Radny złożył 

wniosek formalny o przygotowanie i przekazanie radnym informacji na piśmie, jakie przepisy 

uległy zmianie i obligują Gminę do wykonania ekspertyzy z zakresu ochrony przeciwpożaro-

wej dla budynku świetlicy w Trzebieszowicach, której koszt wynosi 8.000,00 zł i został ujęty 

w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2022 r. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym; w głosowaniu imiennym wzięło udział 

15 radnych; 10 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymujących się”. Wniosek został przegłosowany.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 15 radnych; 

12 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 1 głos „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/307/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawar-

cia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony 



 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

wyjaśnił, że chodzi o wydzierżawienie lokalu użytkowego w budynku przy ul. Kościelnej 2, z 

przeznaczeniem na galerię sztuki. Burmistrz w kilku słowach opowiedział o planach wniosko-

dawców i o ich działalności artystycznej.  

 

Głos zabrała Radna Dorota Łakucewicz, która poprosiła o potwierdzenie, że dzierżawca nie 

będzie korzystał z lokalu nieodpłatnie.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju potwierdził, że wnioskodawcy będą ponosić koszty dzierżawy lokalu, 

zgodnie z obowiązującymi w Gminie stawkami czynszu dzierżawnego.  

 

Rozpoczęła się dyskusja między radnymi dotycząca przeznaczenia przedmiotowego lokalu 

użytkowego na cele związane ze sztuką. W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Rady Miej-

skiej Małgorzata Bednarek, Radny Sławomir Walentynowicz, Radny Artur Dobrzyński.  

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 15 radnych; 

13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 1 głos „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/308/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lądek-Zdrój 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

wyjaśnił, że w projekcie uchwały chodzi o jedną z ulic położoną na Osiedlu Słonecznym.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/309/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia prac zabezpieczających pomnik przyrody 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Burmistrzowi Lądka-Zdroju Romanowi Kacz-

marczykowi, który w kilku słowach omówił projekt uchwały.    

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za” – jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/310/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 



 

 

e) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Wójtówka 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju, który krótko przedstawił główne założenia projektu 

uchwały.   

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła, który poinformował, 

że Komisja Uzdrowiskowa również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za” – jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/311/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Uzależnień na 2022 rok 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Zastępcę Burmistrza Lądka-Zdroju 

Panią Alicję Piwowar, który omówiła projekt uchwały. 

 

Pytanie do projektu uchwały zadała Radna Beata Dańkowska-Szczygieł, która zapytała jaka 

kwota została przeznaczona na realizację zadań objętych Programem Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Uzależnień na 2022 rok. 

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Alicja Piwowar Zastępca Burmistrza Lądka-Zdroju informując, że 

pełne dane z podziałem środków na poszczególne zadania zostały zawarte w sprawozdaniu 

finansowym z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

 

Radna Beata Dańkowska-Szczygieł ponownie zabrała głos i złożyła wniosek o to, aby w 

przyszłym roku do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dołożony był 

załącznik finansowy, który będzie zawierał zaplanowane kwoty na realizację poszczególnych 

zadań wykonywanych w ramach Programu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym; w głosowaniu imiennym wzięło udział 

15 radnych; 15 głosów „za” – jednogłośnie. Wniosek został przegłosowany. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Małgorzata Bednarek poinformowała, że 

Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/312/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie wyrażenia woli utworzenia Technikum Służb Ratowniczych  

i Uzdrowiskowych w Lądku-Zdroju 

 



 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

omówił projekt uchwały. 

 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrał Radny Sławomir Walentynowicz, który wyraził opinię,  

że może warto uwzględnić utworzenie kierunków kształcenia związanych z długoterminową 

opieką ludzi starszych.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Małgorzata Bednarek poinformowała, że 

Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/313/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił radnym Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami przesyłając materiały w formie 

elektronicznej na portal.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju zabrał głos i tytułem uzupełnienia przedstawił informacje dotyczące 

m.in.: sytuacji w Gminie związanej z pandemią Covid-19; planów inwestycyjnych; przetargu 

na odbiór odpadów komunalnych; środków z Funduszu Sprawiedliwej Transformacji; 

możliwości uruchomienia linii komunikacji zastępczej Kłodzko - Stronie; podwyżki czynszów 

od 1 kwietnia 2022 r. 

 

Pytanie do sprawozdania zadała Radna Dorota Łakucewicz, która zapytała jaka jest 

maksymalna stawka czynszu, którą może wprowadzić Burmistrz. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że jest to kwota w wysokości 12,00 zł.  

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz. Radny poruszył następujące 

kwestie dotyczące sprawozdania Burmistrza Lądka-Zdroju: opis zawartych umów dzierżawy; 

prośba o informacje w sprawie organizacji kongresu Ehtty w Lądku-Zdroju; pytanie o spotkanie 

w sprawie odwiertu.    

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju, który przekazał informacje dotyczące organizacji 

kongresu oraz szczegóły spotkania w sprawie odwiertu.  

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Edyta Kolendo, która zapytała o współpracę ze 

Śnieżnickim Klubem Biznesu oraz o to, na jakim etapie są wnioski o dofinansowanie inwestycji 

w ramach Polskiego Ładu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju i odpowiedział na pytania Radnej.  

 

O udzielenie głosu poprosił Rady Artur Dobrzyński, który w swojej wypowiedzi odniósł się 

do podwyżki czynszów. Radny przedstawił w tym kontekście sytuację mieszkańców budynków 



 

 

komunalnych przy ulicy Kościuszki i Miłej. Radny Artur Dobrzyński zapytał, dlaczego radni 

nie byli wcześniej informowani o podwyżkach. Zarządzenie Burmistrza w tej sprawie zostało 

wydane w listopadzie. 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju informując, że podwyżki czynszów będą 

obowiązywały od kwietnia tego roku, więc był jeszcze czas na przekazanie informacji w tej 

sprawie. Burmistrz Roman Kaczmarczyk zwrócił uwagę na fakt, że wydawanie zarządzeń 

pozostaje w kompetencjach Burmistrza.   

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Dorota Łakucewicz, która poruszyła kwestie 

dofinansowania klubów sportowych działających na terenie Gminy Lądek-Zdrój. 

 

Głos w tej sprawie zabrała Zastępca Burmistrza Lądka-Zdroju Pani Alicja Piwowar, 

która poinformowała, że niższa kwota dotacji wynika z sytuacji finansowej Gminy. Pani 

Wiceburmistrz zapowiedziała również spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych.  

 

Głos w tej sprawie zabrał również Burmistrz Lądka-Zdroju, który zaznaczył, że dotacja z 

budżetu Gminy, jest jedynie formą wsparcia działalności klubów.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek przedstawiła bieżące 

informacje z działalności Rady i omówiła spotkania, w których uczestniczyła.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholo-

wych za 2021 r. 

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2021 r. nie mieli uwag. 

 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz. Radny w swojej wypowiedzi  

odniósł się do retoryki odpowiedzi Burmistrza, Radnemu Arturowi Dobrzyńskiemu w sprawie 

podwyżki czynszów. Radny wyraził swoją negatywną ocenę tej wypowiedzi.  

 

O udzielenie głosu poprosił również Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz.  

Radny złożył wniosek formalny o przygotowanie i przekazanie radnym informacji na temat 

umów dzierżaw, zawartych na okres dłuższy niż trzyletni, bez trybu przetargowego w latach 

2012 – 2022. Informacja powinna uwzględniać następujące dane: jak realizowane są te umowy; 

czy dzierżawcy wywiązują się ze swoich obowiązków i postanowień; czy wydzierżawione nie-

ruchomości zostały później sprzedane lub podnajęte. 



 

 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym; w głosowaniu imiennym wzięło udział 

14 radnych (Radna Ewelina Rycaj nie oddała głosu – problemy techniczne);  

14 głosów „za” – jednogłośnie. Wniosek został przegłosowany. 

 

O udzielenie głosu poprosiła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Dorota 

Urbańczyk. Pani Wiceprzewodnicząca poruszyła temat remontu schodów przy ulicy Ogrodo-

wej, jako przykład niezrealizowanej inwestycji, w sprawie której wielokrotnie interweniowała 

i pisała wnioski.  

 

Głos zabrał Radny Leszek Pazdyk, przekazując radnym prośbę strażaków o wsparcie w rea-

lizacji projektu „Quadem na pomoc”.  

 

Na zakończenie Burmistrz Lądka-Zdroju zwrócił się do radnych z zapytaniem, co sądzą o uru-

chomieniu komunikacji zastępczej na linii Kłodzko - Stronie Śląskie.  

Rozpoczęła się dyskusja na ten temat; głos w dyskusji zabrali: Radny Leszek Pazdyk, Radny 

Sławomir Walentynowicz, Radna Dorota Łakucewicz, Radna Edyta Kolendo, Radna Mariola 

Kozińska, Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

5. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

  

 

   

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 27-01-2022 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   27 stycznia 2022 r. 

 


